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Muller, Carin

Onderwerp: FW: Schriftelijke vragen behandeling renovatie Sportlaan 43 Compleet

Van: Hilst, Chantal van
Verzonden: vrijdag 23 november 2018 12:08
Aan: ASM_griffie
CC: Kuin, Dick
Onderwerp: Schriftelijke vragen behandeling renovatie Sportlaan 43

Beste griffie,

Hierbij heeft de fractie van Absoluut Aalsmeer nog een tweetal vragen voor de behandeling renovatie
Sportlaan 43 in de commissievergadering van aankomende dinsdag 27 november:

1. Onze fractie wil een goede afweging kunnen maken over hoe de financiële bijdrage aan de atletieksport zich
verhoudt tot de uitgaven van de gemeente aan andere sporten.

                Hoeveel geld wordt er door de gemeente (direct of indirect) uitgegeven per sport(vereniging)
gespecificeerd naar aantallen actieve leden? Het is afdoende als de bedragen indicatief
                zijn.

2. Wat zijn de criteria waaraan een atletiekbaan moet voldoen om volgens de atletiekunie per onderdeel de
certificering te ontvangen om op wedstrijdniveau te presteren?

Alvast dank voor de beantwoording.

Met vriendelijke groet,

Chantal van Hilst-Dekker
Fractie Absoluut Aalsmeer

Verstuurd vanaf mijn iPhone


